
Schriftelijke vragen (art. 60 RvO Provinciale Staten van Flevoland)  
 
Onderwerp: Stichting DE-on 
 
Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 60, lid 1 en 2 van het Reglement van orde stelt de fractie van de VVD 
de volgende vragen aan het College van gedeputeerde Staten en de Commissaris van de 
Koning. 
 
Op initiatief van de provincie Flevoland is de Stichting DE-on tot stand gekomen en enkele 
maanden geleden (begin juni 2014) opgericht en operationeel gestart. Aan de Stichting DE-
on is eind augustus 2014 een subsidie beschikbaar gesteld van totaal € 6,8 miljoen, in de 
vorm van een exploitatie subsidie van € 305.000,- en een lening van € 6.495.000,-, conform 
het Statenvoorstel 1518068, zoals geaccordeerd door Provinciale Staten op 18 december 
2013.  
 
De missie/doelstelling van de stichting DE-on is om uitvoering te geven aan het streven van 
de provincie Flevoland om de energietransitie van traditionele energie naar duurzame 
energie te versnellen en dit mogelijk te maken door het ontwikkelen en financieren (onder 
nader vastgestelde voorwaarden) van projecten in de provincie Flevoland. 
 
In de nadere toelichting op het voornoemde Statenvoorstel, middels een memo (1537572) is 
door Gedeputeerde Staten aangeven, hiermee tegemoetkomende aan de wens van vele 
statenfracties, dat ter besparing van operationele kosten en om praktische redenen, door de 
stichting DE-on samenwerking gezocht zou worden met de Ontwikkelingsmaatschappij 
Flevoland (OMFL) op het gebied van huisvesting, secretariaatsfunctie,  ICT, databeheer etc.). 
 
Recentelijk hebben wij vernomen dat de stichting DE-on kantoorhoudende is in de provincie 
Utrecht, om precies te zijn in Driebergen-Rijsenburg, hetgeen ook blijkt uit de inschrijving in  
het handelsregister van de Kamer van Koophandel. 
 
Op grond hiervan stelt de VVD fractie de navolgende vragen aan het College: 
 

1. Waarom is de stichting DE-on kantoorhoudende in de provincie Utrecht, terwijl het 
een Flevolands initiatief is en DE-on zich ook dient te richten op het ontwikkelen en 
financieren van projecten in de provincie Flevoland? 

2. Is de beoogde samenwerking op gebied van huisvesting, secretariaatsfunctie, ICT, 
databeheer etc. met de Ontwikkelingsmaatschappij Flevoland (OMFL) niet tot stand 
gekomen en wat zijn daarvan de redenen? 

3. Bent u net als de VVD fractie ook van mening dat een Flevolands initiatief, volledig 
gericht op Flevoland ook in Flevoland gevestigd dient te zijn, niet alleen statutair, 
maar ook kantoorhoudend? En zo ja, hoe gaat u er voor zorg dragen dat de stichting 
DE-on zich ook daadwerkelijk in Flevoland gaat vestigen? 

 
VVD fractie PS Flevoland, J.L.E. Meursing, 24 september 2014. 
 


